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Abstract (en)
[origin: US4526506A] A radial fan has airfoil-like, backwardly curved blades placed between a support plate and a cover plate. The blades are so
formed that the blade entry angle on the cover plate side is 4 DEG to 7 DEG smaller than the blade entry angle on the support plate side and the
blade exit angle on the cover plate side is 3 DEG to 6 DEG smaller than the blade exit angle on the support plate side. The blade entry angle on
the cover plate side is between 14 DEG and 20 DEG and the blade exit angle on the cover plate side is between 39 DEG and 45 DEG . This form is
produced by twist of the blades or twist-free deformation thereof.

Abstract (de)
Radialventilator mit zwischen einer Tragplatte und einer Deckplatte angeordneten, rückwärts gekrümmten und profilierten Schaufeln. Die Schaufeln
sind derart geformt, daß der deckplattenseitige Schaufel-Eintrittswinkel (ß1<D>) um 4° bis 7° kleiner ist als der tragplattenseitige Schaufel-
Eintrittswinkel (β1<T>) und der deckplattenseitige Schaufel-Austrittswinkel (β2<D>) um 3° bis 6° kleiner ist als der tragplattenseitige Schaufel-
Austrittswinkel (β2<T>), wobei der deckplattenseitige Schaufel-Eintrittswinkel (β1<D>) zwischen 14° und 20° und der deckplattenseitige Schaufel-
Austrittswinkel (β2<D>) zwischen 39° und 45° liegt. Diese Form wird durch Verwindung oder Scherung des Schaufelprofils erreicht.
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